
國立屏科實驗高級中等學校雙語部 AP考試確認單 

International Bilingual School at Pingtung Science Park 

AP Exam Confirmation Form 
 

⚫ 考試說明 / Exam Information 

本校將於 2026年 5月 舉辦 AP 考試，請同學確認欲報考之科目並完成下列表單。 

The school will hold the AP Examinations in May 2026. Please confirm the subjects you will take and 

complete the form below. 

⚫ 考試日期請參考 College Board 官方網站： 

Exam dates are available at the College Board official site:  

https://apcentral.collegeboard.org/exam-administration-ordering-

scores/exam-dates 

⚫ 費用 / Fee：每科新台幣 4,500元，併入 114學年第 2學期註冊單收費 

NT$ 4,500 per subject, included in the registration fee for the 2nd semester of Academic Year 114 

⚫ 計算機使用 / Calculator Use： 

請依照 College Board 規定，部分科目可使用特定型號計算機。 

For calculator policies and approved models, please refer to: 

https://apstudents.collegeboard.org/exam-policies-guidelines/calculator-

policies 

⚫ 報考科目 (請勾選) / Exam Subjects (Please check) 

☐ AP Calculus AB  ☐ AP Calculus BC  ☐ AP Statistics  ☐ AP Pre-Calculus  

☐ AP Physics 1  ☐ AP Physics C: Mechanics  ☐ AP Physics C: Electricity and Magnetism 

☐ AP Chemistry  ☐ AP Biology 

☐ AP Computer Science A  ☐ AP Computer Science Principles 

☐ AP English Language and Composition  ☐ AP English Literature and Composition 

☐ AP Psychology  ☐ AP Chinese Language and Culture 

☐ AP Macroeconomics  ☐ AP Microeconomics 

☐ AP World History: Modern  ☐ AP U.S. History  ☐ AP Human Geography 

☐ Others (Please specify): _____________  ☐ Exam only(Self-study): ________________ 

 

❖ 學生確認 / Student Confirmation 

本人已確認以上所勾選之 AP 考科，並同意繳交相關考試費用。 

I confirm the AP exam subjects I have selected above and agree to pay the required exam fees. 

學生簽名 Student Signature：________________________      日期 Date：__________ 

❖ 家長確認 / Parent Confirmation 

本人已知悉並同意學生參加所選之 AP 考試，並承擔相關考試費用。 

I acknowledge and agree to the student’s AP exam registration and the related exam fees. 

家長簽名 Parent/Guardian Signature：_____________________  日期 Date：__________ 

❖ 本確認單請於 114 年 9 月 30 日下班前繳回雙語部，逾期視為不參加 2026 年 AP 考試。 

This confirmation form must be submitted to the IBSP by September 30, 2025 (end of office hours). 

Late submission will be regarded as withdrawal from the 2026 AP exams. 
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